



K.B.Z.B./Vlaamse Zwemfederatie
PROV. WEST-VLAANDEREN

NOTULEN BESTUURSVERGADERING DD 09.07.2005

Aanwezigheden:

a) Provinciaal bestuur

NAAM	Aanwezig	Verontsch	Afwezig
Van Raak Arni	X		
Vansemertier Robert		X	
Dolfen Alain	X		
Deboyser Roger	X		
Valcke Willy	X		
Derous Serge		X	
Vanhonacker Dominique	X		

b) Aanwezige leden Beheerraad VZL en Vlaamse Sportbesturen:

1. Ronny Buggenhout
2. Dirk Calus

Aanvang Vergadering: 09.30 uur

Behandelde punten:

1. Verslag vorige vergadering + briefwisseling

Verslag: Ad punt 6 (webapplicatie “zweminfo”)

Zowel Dirk Calus als Ronny Buggenhout delen mee dat dit behandeld werd in de schoot van het V.S.B en in de RvB van de V.Z.F.

Op heden zou eerder geopteerd worden om het product van Roger Vaes verder uit te bouwen, eerder dan met iemand anders in zee te gaan.

Vanuit de vergadering oppert men dat het nieuwe product complementair is aan het huidige en dat het helemaal niet de bedoeling is Vaes (topswim) niet verder te gebruiken.

Tevens uit men de vrees dat het wachten op een aanvulling/uitbreiding van het bestaande product wel eens een proces van lange adem zou kunnen worden cfr ervaringen uit recent verleden/.

Aanvullend hierop deelt de sportsecretaris mee dat wijzigingen/fouten die reeds maanden geleden gemeld werden nog niet uitgevoerd werden. Deze zaken worden ter info door de sportsecretaris aan de voorzitter van het V.S.B zwemmen overgemaakt. De vergadering vraagt overkoepelende Vlaamse bestuursorganen om met zowel Roger Vaes als met de heer De Molder rond de tafel te gaan zitten teneinde na te gaan in hoeverre beide zaken complementair zijn en vooral teneinde snel tot een bruikbare tool en daaruit voortvloeiende overeenkomst te komen. Demo van de nieuwe webapplicatie laten uitvoeren ten behoeve van de leden van de RvB/V.S.B.

Telefoonnummer van De Molder zal bezorgd worden aan Dirk Calus.

Realisatie/optimalisatie van huidige communicatie/inschrijvingsprocedures zal ook van groot belang zijn voor het slagen van het nieuwe concept 6-12 jarigen. (cfr infra)

Briefwisseling: de secretaris ontving dd 08.07.2005 een schrijven van de provinciale sportdienst inzake de subsidieregeling. (beslissing bestendige deputatie dec.2003 en te gebruiken formulieren)

De manier van werken is dezelfde als vorig jaar.

Voorzitter en penningmeester zorgen voor opmaak en doorsturen documenten aan provinciale sportdienst (limiet 15.09.2005)

In dit verband laat de voorzitter een document circuleren ivm de recent toegewezen subsidies die betrekking hebben 2005. (minder dan vorig jaar)

2. Evaluatie D.A.S. beurs

Volgens Willy Valcke globaal genomen minder volk dan vorig jaar. (problematiek huur bussen voor vervoer schoolkinderen)

Positieve ingesteldheid/wisselwerking met aanwezige zwemmers/zwemsters.

Nadeel: drankgebrek laatste dag.

Secretaris en Willy: positieve samenwerking met VZF (Gretl)

Volgend jaar zeker weer zwembank aanvragen (kosten proberen te laten dragen door DAS beurs). Tevens zorgen voor DVD toestel.

Volgend jaar draaiboek maken cfr Oost-vlaanderen?

Secretaris maakt kostenstaten en evaluatieformulier voor verder gevolg over aan provinciale sportdienst en aan de penningmeester.

3. Voorstel nieuw concept 6-12 jarigen

Ronny Buggenhout geeft een uitvoerige toelichting bij de conceptnota (cfr VZF website en e-mail voorzitter dd 16.06.2005)

Tijdens een uitvoerige gedachtenwisseling komen volgende bemerkingen aan bod:

- Zal 01.01.2006 wel haalbaar zijn?
- Belangrijk dat provincies tijdig op de hoogte zijn van de vaste weekends cfr kalendervergaderingen die doorgaan in oktober/november
- Wedstrijdkaarten: vrij omslachtig, men is van oordeel dat dit moeilijk zal te realiseren zijn (wat als iemand kaart niet bij heeft; als kind dan niet mag deelnemen waar zitten we dan mbt stimuleren van kinderen en vooral ouders). (te)Veel bijkomend werk voor kamprechter en/of jurysecretaris (invullen/aftekenen kaarten. Alternatief: delegeren naar iemand van de club: ook dit is af te raden.

- Zeer belangrijk is dat het concept, waar iedereen achter staat van in den beginne zal onderbouwd zijn door een goede informatica tool. Bestaande Vaes toepassing is onvoldoende. Product dat werd voorgesteld tijdens provinciale vergadering (cfr verslag vergadering 07.05.2005) lijkt aangewezen tool in combinatie met huidige Vaes toepassing.
- Volgens Dirk Calus is het nieuw concept nogal complex. D.Calus vraagt zich af wat de bijdrage van dit concept zal zijn om te komen tot meer competitie vergunninghouders. De secretaris stelt dat men volgens hem een aantal zaken niet door elkaar mag haspelen. Enerzijds is er de uitdaging om vroeger tot talentdetectie te komen. Anderzijds is er de uitdaging om de zwemsport attractiever te maken, zowel naar de potentiële zwemmers als naar de ouders toe.
Het betreft hier volgens de secretaris twee grote uitdagingen die weliswaar raakpunten hebben doch die afzonderlijk moeten aangepakt worden. Volgens de secretaris dienen beide uitdagingen daarenboven “gesausissoneerd” te worden en moeten diverse geledingen overtuigd/ingezet worden. (divers bestuursvlak, marketing, sportief vlak,...)
Dergelijke uitdagingen kan men niet op korte termijn tot een goed einde brengen. Men dient te beschikken over een (middel)lange beleids- en realisatietermijn.
Belangrijk is dat men ervan overtuigd is dat er iets moet veranderen en dat er reeds een aantal belangrijke bakens uitgezet werden door de huidige Vlaamse bestuurlijke en sportieve verantwoordelijken.
- “Randanimatie”: wat?
Wie zal dat betalen?
Indien op het einde: zullen ouders/zwemmers daarvoor langer blijven?
- Prijzen: voorzien van oorkonde of diploma

Bedenkingen bij realiseerbaarheid (o.a. tijdsdruk)

- Vooraleer men overal van start gaat een deftige try out laten doorgaan.
- Belangrijk is ook de clubtrainers voldoende te informeren/overtuigen. In dit vergadering deel Ronny B. mee dat er algemene trainervergadering dienaangaande komt.

Als conclusie kan gesteld worden dat men achter het sportieve luik van het concept staat.

Men heeft wel een aantal vragen van praktisch/organisatorische aard die zeker dienen beantwoord te worden voor de toepassing/uitvoering van het project, zoniet dreigen organisatorische zaken de (sportieve)hoofdzaak te ondermijnen.

4. Varia

4.1 Zwembad Ieper: Ronny Buggenhout deelt mee dat het zwembad positief gehomologeerd werd.

4.2 Vraag Oost-Vlaamse club om te mogen deelnemen aan prov.kampioenschappen lange afstand. Negatief antwoord (organisatorische problemen cfr tijdsdruk vermijden) zal door secretaris overgemaakt worden.

4.3 Melding provinciale trainersvergadering dd 17.09.2005

4.4 Vergadering provinciale sportdienst ivm lactaatmetingen dd 24.05.2005

Willy Vlacke woonde de vergadering bij en geeft een korte toelichting.

4.5 Roger Deboyser deelt mee dat reglement interclub HL op heden nog zaken bevat die volgend jaar zullen moeten geschrapt worden cfr regeling eendjes

4.6 Kamprechters/jurysecretarissen/starters driekamp 2005 en prov.kamp.

Roger Deboyser legt de nodige contacten voor volgend voorstel:

- driekamp: kamprechter: Roger Deboyser**
 - Starter : Chistian (COAST)**
 - Jurysecr. : Freddy Debruyne**
- P.K. 29 oktober: kamprechter: Ronny Buggenhout + Freddy Debruyne**
 - Starter : Jose Vanneuville + Roger DB (stage)**
 - Jurysecr. : Robert Van Hecke + Hilde Martel of Gayse Conny of iemand van Tielt**
- P.K. 30 oktober: kamprechter: Roger DB + Greet**
 - Starter : Jose Vanneuville + Roger DB (stage)**
 - Jurysecr. : Robert Van Hecke + Hilde Martel of Gayse Conny of iemand van Tielt**

Einde van de vergadering: 11.45 uur.